

Date 23 June 2025

شركة عمان للاستثمارات والتمويل سي OMAN INVESTMENT & FINANCE Co. SAOG

التاريخ: 23 يونيو 2025م

إيقاف تداول أسهم الشركة ضمن إجراءات تنفيذ الاندماج وانتقالها للشركة الدامجة

بالإشارة إلى الإفصاح السابق الصادر من شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار القابضة ش.م.ع.ع (الشركة الدامجة) بتاريخ 29 مايو 2025، وفي إطار الجدول الزمني المعتمد وإجراءات الجهات التنظيمية ذات الصلة، تود شركة عمان للاستثمارات والتمويل ش.م.ع.ع ("الشركة المندمجة") أن تذكر مساهميها وأصحاب العلاقة بما يلي:

سيتم إيقاف تداول سهم شركة عُمان للاستثمارات والتمويل في بورصة مسقط اعتبارًا من يوم الخميس الموافق 26 يونيو 2025 لغرض إتمام اجراءات الاندماج.

ويُعد هذا الإيقاف إجراءً تنظيمياً لإتمام دمج شركة عُمان للاستثمارات والتمويل في شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار القابضة ش.م.ع.ع.

يُرجى من المساهمين الكرام أخذ العلم بما ورد أعلاه، وسيتم الإفصاح عن أية مستجدات جو هرية لاحقة في حالة حدوثها وفقًا للأنظمة المعمول بها.

مع خالص الشكر والتقدير،،، الرئيس التنفيذي

Suspension of Trading of the Company's Shares in Connection with Merger and Their Transfer to the Merging Company

Further to the earlier disclosure made by Dhofar International Development and Investment Holding Company SAOG (the merging company) dated May 29, 2025, and in line with the approved merger timeline and regulatory requirements, Oman Investment and Finance Company SAOG ("merged company") would like to remind its valued shareholders and stakeholders of the following:

Trading in Company's shares on the Muscat Stock Exchange will be suspended effective Thursday, June 26, 2025,to complete the merger process.

This suspension is a procedural step toward completing the incorporation of OIFC into Dhofar International Development and Investment Holding Company SAOG.

Shareholders are advised to take note of the above. Material developments, if any, will be disclosed in accordance with applicable regulations.

Best regards,

Chief Executive Officer

